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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 29 ianuarie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 11.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți 32 de consilieri 
județeni, fiind absenți doamna consilier județean Liliana Maria Turturoiu și 
domnul consilier județean Adrian Ștefan Cîrstea, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         Înainte de citirea ordinii de zi, au anunţat că nu vor participa la vot şi se 
vor abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 
        Menționăm că domnul consilier județean Bogdan Angelin David a pierdut 
conexiunea începând cu punctul nr. 16 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr.13   iar 
domnul George Dan Giuclea începând cu punctul nr. 28 de pe ordinea de zi-  
Hotărârea nr.25.    

 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, bine ne-am găsit în anul acesta. Să 
sperăm într-un an mai bun, cu toții suntem deschiși în continuare colaborării 
spre interesul cetățenilor județului Argeș, al celor care ne-au mandatat să-i 
reprezentăm. Începem ședința prin a face prezența.  Mînzînă Ion prezent, dl 
Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Cîrstea Adrian Ștefan? Dna Cotenescu Maria?  
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Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean George Dan Giuclea– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 



3 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  
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Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? Dl Zidaru Cristian 
George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Ați primit cu toții ordinea de zi, aveți cunoștință de 
această ordine de zi, dar dați-mi voie să vă propun retragerea de pe ordinea de zi 
a punctului 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a Consiliului Județean Argeș. Motivul este legat de 
apariția Ordinului ministrului Dezvoltării  Lucrărilor Publice și Administrației 
nr. 25/2021, care este ulterior semnării ordinii de zi. Sper că sunteți de acord. 
Supun votului dumneavoastră ordinea de zi, cu această modificare. Cine este 
împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. Punctul 4 a fost scos de pe ordinea 
de zi.  

  

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 23.12.2020.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.12.2020. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

  Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva?Vă mulțumesc. 

  Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 



5 

 

                                                   - III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi –  Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 08.01.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

  

  Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

  Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 
                                                   - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Județean 
Argeș.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

   Retras de pe ordinea de zi. 

 

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Comitetul de 
organizare a Autorității Teritoriale de Ordine Publică. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

         Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 2. 

 

                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
nominalizarea reprezentantului Județului Argeș în Adunarea Generală a 
Acționarilor a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”SITUAȚII DE 
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URGENȚĂ SUD MUNTENIA” și a reprezentantului Județului Argeș în 
Consiliul de Administrație al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
”SITUAȚII DE URGENȚĂ SUD MUNTENIA”.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 3. 

 

                                                   - VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contribuției Consiliului Județean Argeș pentru anul 2021 la bugetul 
Agenției de Dezvoltare Regională Sud Muntenia.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 4. 
 

                                                   - VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 5. 
 

                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 6. 

 

                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului de Recuperare Brădet.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aici am eu o problemă, vis-a-vis de statul 
de funcții de acolo, înțeleg că avem o persoană care și-a suspendat contractul de 
munca pe un an de zile, ca să plece la munca în străinătate. Cel puțin asta a fost 
informația pe care am primit-o în comisie. Mie mi se pare aberant așa ceva, mi 
s-a spus că este o prevedere în contractul colectiv de muncă, nu cred că este 
normal ca noi să fim de acord să ținem blocat un post pentru că un om care 
lucrează în spital se duce să lucreze în străinătate un an de zile și acolo să nu 
avem activitate. Pe de altă parte, managerul spitalului a spus ca acesta este 
ocupat doar în proporție de 30% , ceea ce iarăși mi se pare foarte grav pentru că 
sunt foarte mulți oameni care sunt bolnavi și este singurul spital din țară care are 
asemenea posibilitate de tratament la nivelul ăsta pentru afecțiuni reumatismale. 
Printre altele, problema pe care a ridicat-o dumnealui a fost că există interdicția 
utilizării apelor minerale de acolo și voiam să propun  consiliului județean să fie 
de acord cu o intervenție la nivelul comitetului național pentru situații privind 
covidul, în care să solicităm să folosim piscinele de acolo si apele pe o 
programare a pacientilor de asa maniera încât să crească gradul de ocupare al 
spitalul Brădet. Noi avem acolo niște cheltuieli foarte mari,  care nu se justifică 
vis-a-vis de acest 30% grad de ocupare al acestui spital. Sunt de acord cu 
punctul respectiv , dar astea erau propunerile. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc domnule Grecu, domnule Voicu, vă 
rog să răspundeți solicitărilor domnului Grecu. 
Dl manager Constantin Voicu – Referitor la adresabilitatea pacientilor, anul 
trecut au fost renunțări foarte multe datorită siatuației pandemice la nivel 
național, dar cu toate acesta am avut un procent de 35% . De anul acesta , 
lucrurile s-au schimbat, pacienții au început să capete încredere, faptul că din cei 
853 de pacienți, pentru anul trecut pe care i-am avut , nu am avut niciun caz de 
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coronavirus. Și în aceste condiții, pacienții au început să capete încredere  pentru 
trimestrul I, vorbind de ianuarie,februarie, martie, avem o solicitare de inscriere 
de 579 de pacienți dintr- un total de 1200. Ceea ce reprezintă un 48%. 
Încrederea a început să crească. Nu cred că vom putea merge la capacitatea 
maximă, undeva la 50-60 % , fiindcă noi trebuie să respectăm un plan de măsuri 
pe care l-am stabilit cu DSP Argeș care a avut în vedere inclusiv ordinul 1078. 
Noi suntem pe un trend ascendent în privința solicitărilor pacienților pentru 
serviciile medicale dar nici foarte mult nu putem să creștem.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Voicu, dacă îmi permiteți, dumneavoastră 
la ora aceasta aveți un plan care ține cont de toate măsurile și restricțiile care se 
impun. La un moment dat suntem puși în situația în care trebuie să respectăm tot 
ce înseamnă legislația cu privire la acest coronavirus. 
Dl manager Constantin Voicu – În momentul în care creștem foarte mult și nu 
mai păstraăm distanțarea social, atunci putem să ne infectăm cu infecții asociate 
asistenței medicale, adică un pacient să vină cu o problema și să plece cu una de 
la noi.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Ce ne puteți spune de persoana 
respectivă, care s-a suspendat din functțe pentru a pleca la munca în străinătate? 
Dl manager Constantin Voicu – Este vorba de o infirmieră, noi în această 
perioadă  avem redusă cumva activitatea, deci nu era un post cheie și cu această 
ocazie noi chiar am făcut o economie la buget prin această suspendare. Și vreau 
să vă spun chiar astăzi, persoana respectivă nu mai păstrează acel 1 an de zile și 
a spus că va reveni la munca . Problema este că noi eram deja în faza în care am 
modificat statul, nu am avut ce să mai facem. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Vis-a-vis de acest aspect cu persoana 
respectivă, eu am făcut o propunerere în comisie ca la viitoare negociere a 
contractului colectiv de munca să se elimine această posibilitate  a face o 
suspendare. 
Dl manager Constantin Voicu – V-am promis că vom ține cont de ea numai că, 
de eliminat, noi nu o putem elimina, este stabilită și prin Codul Muncii. Eventual 
să reducem ca și timp, să incercăm să negociem cu liderul de sindicat la nivel 
județean să reducem ca și perioadă de suspendare.  
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Mă refer la faptul că omul se poate 
suspenda să plece la munca,  în altă parte. 
Dl consilier județean Valentin Viorel Enache  -  Dacă îmi permiteți, domnule 
președinte, fac și eu o remarcă, aceasta este legislația în domeniu și este 
contractul coletiv pe ramură, așa că nu știu cât putem noi să negociem la nivel 
local. Așa a fost negociat. Vă mulțumesc mult. 
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Asta în zona privată nu există. Mai voiam 
să precizez faptul că în turism, eu sunt și vicepreședinte al patronatelor din 
turism, zona noastră de turism balnear în toamnă a înregistrat grad de ocupare 
undeva la 80% , cu respectarea tuturor normelor, ca idee pentru managerul de la 
Spitalul Brădet.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumim. 
Dl consilier județean Marius Pîrvu – Aveam și eu o intervenție, domnule 
Președinte, contractul colectiv de munca nu poate fi restrictiv decât cu ce scrie în 
Codul Muncii. Dacă în Codul Muncii este specificată și perioada și posibilitatea, 
atunci contractul colectiv de muncă nu poate fi mai restrictiv decât legea.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Alte comentarii? Abțineri? Voturi 
împotrivă? Vă mulțumesc. 
 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 7. 

 

                                                  - XI  - 

 
       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere pe grade de dependențǎ, pentru 
persoanele vârstnice internate în Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni-
Argeș pentru anul 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 8. 

 

                                                   - XII  - 

 
       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea formulei de calcul a costului mediu lunar de întreținere a persoanelor 
adulte cu handicap aflate în centrele rezidențiale din subordinea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.   - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 
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           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 9. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Argeș în Consiliul de 
Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate Argeș.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      Discuții?  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Noi, Grupul PNL, am propus 
să retrageți acest punct pentru că din punct de vedere al corespondenței între 
PNL și consiliul județean nu am primit adresa privind nominalizarea unui 
reprezentant al nostru.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Domnule Postelnicescu, cu tot respectul, au fost 
trimise din luna noiembrie. Cred că în una din primele ședințe ale consiliului 
județean, în formă completă, am semnat și retragerea de pe ordinea de zi a 
acestui punct, la solicitarea dumneavoastră. Corespondența am purtat-o din luna 
noiembrie. Ca saă vedeți că suntem deschiși la lucrul acesta, nu facem altceva 
decât să punem bețe în roate. Documentele vă stau la dispoziție, la nivelul 
consiliului județean, știu că dumneavoastră, personal, ați trecut printr-o perioadă 
mai grea.  Și eu și dumneavoastră suntem printre cei fericiți care am străbătut cu 
bine aceasta perioadă grea, dar știți cum este, viața nu stă în loc pentru că 
cineva, la un moment dat, nu a luat la cunoștință de o situație dată. Eu îi întreb 
pe colegi, dacă sunt de accord, putem retrage de pe ordinea de zi lucrul acesta.  

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa - Dacă îmi permiteți, domnule 
Președinte,  a existat o eroare din punct de vedere tehnic, să zic așa, pentru că nu 
s–a folosit adresa de email uzuală de pe care noi comunicăm cu consiliul 
județean. Acea adresă de desemnare a reprezentantului în consiliul de 
administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a fost trimisă pe alta adresă de 
email pe care noi nu o folosim și nu aveam cum să deschidem acea adresă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Popa, este adresa dumneavoastră oficială, 
dar încă o dată vă spun, dacă dumneavostră doriți, tot acolo vom ajunge, puteți 
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invoca orice lucru, dar faptul că n-am fost deschiși discuțiilor, nu suportă 
argument din partea dumneavoastră. Sigur că ați străbătut perioade grele, abia 
abia acum câteva zile am aflat de existența unui lider din partea dumneavoastră, 
dar nu putem să ținem timpul în loc pentru că adresa de comunicare a fost alta. 
Consiliul județean este deschis consilierilor județeni, discuțiile pot fi purtate de 
conducerea consiliul județean, încă o dată spun, decizia trebuie să aparțină 
consilierilor, daca sunteți de acord cu colegii, o putem amâna, dar asta o facem 
numai și numai din dorința de a vă arata încă o dată că suntem deschiși 
discuțiilor, cu argumente de tipul acesta nu putem merge mai departe.  

Dl consilier județean Cristian Zidaru – Consilierii USR-PLUS sunt de acord cu 
amânarea proiectului.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Consilierii PNL sunt de acord?             
( Consilerii PNL au răspuns că sunt de acord ) Bun. Cine este împotriva 
amânării acestui punct de pe ordinea de zi ?  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Eu sunt împotriva amânării. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Si eu împotrivă.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Se menține pe ordinea de zi - privind desemnarea 
reprezentantului Consiliului Județean Argeș în Consiliul de Administrație 
al Casei de Asigurări de Sănătate Argeș. Cine este împotriva proiectului? 
Abțineri? ( consilierii PNL ). Dl Grecu? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Eu sunt pentru menținerea proiectului.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ivan? Proiectul a fost aprobat. Vă mulțumesc.  

 
 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 19 de voturi ,,pentru” și 14 voturi 
,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Mihail-Dorin Bărbuceanu, Bogdan 
Angelin David, Emilian David, Valentin Ion Deaconescu, Cosmin Constantin 
Ghiță, George Dan Giuclea, Ion Iana,Ion Ilie, Marius Florentin Popa,  Marius 
Dorel Postelnicescu, Narcis Ionuț Sofianu, Alexandru Mihai Ștefan, Manuel 
Tică, Cristian George Zidaru ).  

S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 
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                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea rețelei școlare pentru învățământul special din județul Argeș pentru 
anul școlar 2021/2022.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 

 

                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș 
RA.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? 
 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aici eu am avut o intervenție în comisie, 
am constatat că se trece la o reducere de personal, personal productiv. La o 
interpelare, mi s-a comunicat faptul că, pe anul 2020, regia este pe piedere și nu 
înregistrează profit. Ca atare am făcut o propunere în comisie să se facă un audit 
din membrii consiliului județean care să analizeze activitatea de acolo, pentru că 
nu-i normal ca o formă a consiliului județean să lucreze pe pierderi. Asta este 
propunerea mea. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Grecu, eu sunt întru totul de acord cu 
dumneavoastra, să construim o echipă de audit, una dintre propunerile pe care le 
voi face eu, dacă voi avea dreptul, va fi ca dumneavoastră să faceți parte din 
această comisie. Lucrurile sunt mai complexe și mai complicate. Să știți că la 
nivel național, la nivelul tuturor consiliilor județene din Romania, sunt foarte 
multe firme care sunt pe pierderi, trebuie să vedem și istoricul lor de unde au 
plecat, ce pierderi au, dacă au recuperate din pierderi în o anumita perioadă, 
lucrurile sunt mult mai complexe, dar sunt de acord cu dumneavoastră. Vom 
iniția un proiect de hotărâre pentru a face o comisie și vă spun că  o să audităm 
această regie. Pentru problema legată de posturile vacante, îi dau cuvântul 
doamnei Alina Nicolau. 
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Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Pot să intervin? În Codul 
administrativ este prevăzută  posibilitatea nu ca cei care suntem consileri 
judeteni să audităm, în sensul adevărat al auditului, ci există prevederea la 
înființarea unor comisii de analiză și verificare, consilieri și dumneavoastră 
putem să inițiem un astfel proiect de hotărâre. 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  Mulțumesc mult. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, am 
cerut în comisie, consiliului de administrație să prezinte un raport, eu știu că 
orice consiliu de administrație are niște indicatori de performanță privind 
arieratele, privind anumite criterii pe care trebuia să le îndeplinească. Cred că în 
primăvara aceasta, consiliul de administrație trebuie să prezinte o viziune cu 
privire la viitorul acestei regii. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Dna Nicolau?  
Dna director Alina Nicolau – Bună ziua, așa cum am anunțat și la comisii 
desființăm un număr de 12 posturi vacante, urmând ca în ședința următoare să 
disponibilizăm prin desființare un număr de 14 posturi din personalul indirect 
productiv, adică TESA, deoarece nu acoperim fondul de salarii din lucrările pe 
care le executăm și în urma unei analize împreună cu consiliul de administrație 
am ajuns la concluzia că putem să mai reducem din personalul TESA.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Era și o dorință mai veche a mea și dna Nicolau 
știe.  
Dl consilier județean Marius Pîrvu – Domnule Președinte, vis-avis de regie, eu 
mi-aș dori să dezvoltăm această regie și să găsim soluții prin care să o facem 
productivă, atât prin prisma a ce discutam cu dumneavoastră ieri, vis-a-vis de 
dezvoltările ulterioare care vor fi, autostrada București-Sibiu și drumul expres 
Craiova-Pitești. Eu cred că împreună cu consilieri dumneavoastră, cu aparatul 
din cadrul consiliului să găsim soluții în așa fel încât regia să o facă profitabilă și 
să reușim să aducem un plus valoare pentru drumuri. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, îmbrățișez o 
opinie asemănătoare cu cea a domnului Marius Pîrvu, având în vedere 
dificultățile pe care le avem în accesarea unor lucrări cu antreprenori privați, cu 
ceea ce înseamnă structura Consiliului Județean Argeș și eu consider că ar trebui 
să urmărim, nu neapărat o profitabilitate din punct de vedere contabil, cât o 
profitabilitate din punct de vedere al calității la un anumit tarif a drumurilor 
județene către cetățenii județului Argeș. Domnule Președinte, eu cred că ar 
trebui să inițiați o astfel de întâlnire, neoficială, în care acei consilieri pe care îi 
considerăm că pot avea un punct de vedere util și dna Nicolau și reprezentanții 
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de la investiții, de la Direcția Tehnică, să ajungem la o viziune comună și 
benefică pentru Consiliul Județean Argeș. 
Dl Președinte Ion Mînzînă - Dezvoltarea infrastructurii la nivelul județul Argeș, 
un capitol la care stăm foarte rău și dumneavoastră știți foarte bine lucrul acesta 
pentru că sunteți unul dintre oameni care încă lucrează în acest domeniu. De 
asemenea, îmbrățișez propunerea domnului Pîrvu de a încerca să creem o 
colaborare pentru ceea ce înseamnă autostrada Pitești-Vâlcea, drumul expres 
Pitesti-Craiova, pentru că noi am avea capacitățile necesare în zona în care să 
putem colabora cu firmele care își vor desfășura activitatea. Vă mulțumesc. Vă 
supun la vot. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă multumesc. 
 

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 12. 

 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Bogați, pe o perioadă de 5 ani asupra zonei de siguranță de o parte și de cealaltă 
a drumului județean DJ 702C , de la km 3+986 la km 13+500, în vederea 
accesării de Fonduri Europene pentru modernizare. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă 
a spus: 

     Discuții ? 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, la 
comisii am spus câteva elemente, unele care s-au corectat.Printre ele era inserată 
comuna Micești, la contractul pe care dumenavoastră îl veți semna, totuși nu mi 
s-a raspuns la o întrebare, după 5 ani când se va primi acest teren înapoi la 
consiliul județean în patrimoniu, cine va întreține lucrările de trotuare pe cei 10 
km? Consiliul județean, nu? Ar trebui o clauză de colaborare cu consiliul local 
cu privire la administrarea după 5 ani ai acestor 10 km ,stângă-dreapta, de 
trotuare. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Raspunsul este simplu, revenit din nou la consiliul 
judetean, acesta se va angaja după ce lucrarea va fi terminată în cei 5 ani de zile, 
consiliul judetean va fi cel care va administra această zona de siguranță, practic 
noi la ora asta găsim soluția cea mai ușoară în spiritul unei colaborări cu 
consiliul local Bogați, ei accesând, ei execută lucrarea și după 5 ani revine 
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consiliului județean, noi neavând posibilitatea să facem lucrul acesta, 
dumneavoastră ați dori să rămână în continuare la Bogați ? 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Nu, este vorba de 
cheltuielile pe care după 5 ani pe termen nedefinit consiliului județean trebuie să 
le aloce pentru repararea acestor trotuare și așa mai departe. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Postelnicescu, noi la ora aceasta n-avem 
posibilitatea să alocăm,  noi va trebui să întreținem o lucrare pe care noi nu o 
putem face și atunci apelăm la această chestiune tocmai pe a da-o celor care o 
pot executa. Eu zic că întreținerea ne va costa mai puțin după 5 ani, fiind și 
fonduri europene în discuție, nu știm dacă le vom ține, va fi o lucrare de buna 
calitate și nu va beneficia de cheltuieli foarte mari la momentul la care o vom 
administra. Vă întreb e mai bine ca să facem la ora asta neavând resursele 
necesare aceste trotuare?  
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Suntem de acord, eu vedeam 
în viitor pentru că .. 
Dl Președinte Ion Mînzînă  – Să le-o lăsăm definitiv. 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Nu știu, vom vedea. 
Dl Președinte Ion Mînzînă  -Nu se poate. Legal nu este posibil. 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Eu cred că s-a înțeles foarte clar că 
și dl Postelnicescu este pentru construirea de trotuare, ar fi necesar în toate 
localitățile județului, cel puțin pe raza intravilană, eu cred că dl Postelnicescu a 
vrut să ducă discuția într-un loc în care a vrut să o ducă dl Bolojan la consiliul 
Județean Bihor și este corectă observația domnului Postelnicescu, se pot încheia 
acum, fie ulterior, niște acorduri de întreținere a zonei din afara suprafeței 
carosabile aferente drumurilor județene pe raza intravilanului localităților și la 
curățenia șanțurilor și la întreținerea trotuarului. Dar așa cum spune dl Bughiu, 
din punct de vedere legal, șanțurile și trotuarurile vor rămâne în administrarea 
Consiliului Județean Argeș ca proprietate a județului Argeș. 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Vă mulțumesc pentru precizările pe care ni le-ați 
adus la cunoștință. Abțineri? Voturi împotrivă? Vă mulțumesc. 

 
 
       Proiectul de hotărâre a fost amânat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 13. 
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                                                   - XVII - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al județului Argeș a unor 
imobilizări corporale mijloace fixe în vederea casării/valorificării. Inițiator: 
Președintele Consiliului Județean Argeș.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 14. 

 

                                                   - XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu bunul imobil Clădire Stație 
de Epurare, situat în incinta Spitalului de Pneumoftiziologie „ Sf. Andrei ” Valea 
Iașului.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 15. 

                                    

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință cu titlu gratuit Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
SERVSAL Argeș a unui imobil – clădire situat în incinta Depozitului Ecologic 
Pitești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 
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                                                   - XX - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Muzeului Județean Argeș 
asupra unor imobile – clădiri și terenuri situate în localitățile Pitești, Câmpulung 
și Arefu.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 

 

                                                   - XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Școlii Populare de Arte și 
Meserii Pitești asupra unui mijloc fix aflat în patrimoniul Județului Argeș. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 

 

                                                  - XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Centrului Școlar de Educație Incluzivă ”Sfânta Filofteia” a 
unor imobile – clădiri și terenuri în care își desfășoară activitatea, aflate în 
domeniul public al județului Argeș .  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 
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                                                   - XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Unității de Asistență Medico – 
Socială Dedulești asupra imobilului - teren și construcții în care își desfășoară 
activitatea.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 

 

- XXIV - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public al Judeţului Argeş în domeniul public al 
Municipiului Piteşti a imobilului teren în suprafaţă de 620 mp.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 

 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea de către Spitalul de Recuperare Brădet a unui spațiu în suprafață de 
3mp, cu destinație de activitate comercială, aflat în domeniul public al Județului 
Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 
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- XXVI  - 

 
      Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
aprobarea depunerii proiectului cu titlul ,,TECH SCHOOL FOR SPECIAL 
NEEDS” de către Centrul Scolar de Educație Incluzivă “Sfânta Filofteia”.    - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 
 
 

- XXVII - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 29/05.02.2019 referitoare 
la modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
174/07.07.2017 privind aprobarea proiectului cu titlul “MODERNIZARE DJ 
504 LIM. JUD. TELEORMAN – POPEŞTI- IZVORU- RECEA- CORNĂŢEL 
– VULPEŞTI (DN65A), KM 110+700-136+695, L=25,995 KM, COM. 
POPEŞTI, IZVORU, RECEA, BUZOEŞTI, JUD. ARGEŞ”, a D.A.L.I., a 
Proiectului tehnic, a cheltuielilor legate de proiect, a Acordului de parteneriat cu 
UAT-urile Popești, Izvoru, Recea, Buzoești și a Acordului de colaborare 
încheiat între Administrația Bazinală de Apă Argeș-Vedea și Județul Argeș cu 
modificările aduse prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 136 
/27.06.2019.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Pentru viitor, exact cum s-a 
precizat și la celălalt proiect, ulterior la finalizarea lucrărilor ce fac obiectul 
acestui proiect, putem să încheiem și acolo acorduri cu UAT-urile în cauza 
pentru întreținerea șanțurilor, a trotuarelor, a stațiilor și a podețelor de acces 
la drumurile nationale.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va mulțumesc. Discutăm pe tema acesta. E unul 
din proiectele care va aduce un plus de confort cetățenilor din localitățile 
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respective prin proiectul European 504 urmând ca pe 503 să-l începem anul 
acesta. Discuții? Abțineri? Voturi împotrivă? Vă mulțumesc.  

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

          S-a adoptat Hotărârea nr.24. 
 

- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului tehnic şi a Detaliilor de execuție, pentru proiectul cu titlul 
,,Restaurarea Galeriei de Arta ,,Rudolf Schweitzer-Cumpăna”- consolidarea, 
protejarea si valorificarea patrimoniului cultural’’, cod SMIS 116332, ulterior 
semnării contractului de lucrări.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aici am eu o problemă, înțeleg că este un 
proiect pe fonduri europene în care consiliul județean are o contribuție de 2% . 
Problema este că valoarea acestui proiect este imensă comparabil cu construția 
care are aproximativ 700 mp. Vreau să vă spun că am făcut o comparație cu 
Hotel Palace din Băile Govora care a fost construit la 1916, monument istoric și 
care s-a reabilitat cu 4 milioane de euro, noi avem 3 milioane fără TVA pentru o 
constructie de 700 mp iar cealaltă construcție a hotelului avea 8000 mp, 232 de 
camere, un hotel foarte complex, care a fost readus la forma inițiala cu elemente 
foarte complexe și cu toate astea s-au încadrat în jur de 4 milioane. Deci suma 
de aici mi se pare foarte mare, deși este vorba de fonduri europene, eu personal 
nu pot să fiu împotriva proiectului dar nici nu pot fi pentru, așa că o să mă abțin. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Dacă îmi permiteți și mie, eu cred 
că observațile domnului Grecu sunt foarte pertinente, cu atât mai mult cu cât 
spre deosebire de discuțile pe care le-am avut în legătura cu Cetatea Poenari, nu 
vorbim despre două aprecieri teoretice ale unor specialiști, mai mult sau mai 
puțin buni și în cazul Hotelului Palace de la Govora vorbim de o investiție deja 
realizată, adică acolo s-a și demonstrat că se poate la sumele despre care 
vorbește domnul Grecu și într-adevăr diferența de preț este frapantă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Este punctul dumneavoastră de vedere dar toate 
datele au în spate raporturile întocmite de niște specialiști, din păcate eu nu știu 
dacă am competența sau altcineva, ca să contestăm lucrurile acestea. Paradoxul 
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este că  într-o parte ne-am confruntat cu ideea în care sumele proiectantului au 
fost mult diminuate față de situația reală din teren, iar de data aceasta putem să 
cerem și o expertiză pe banii nostril. Marea mea problemă este că nu știu dacă 
vom duce la bun sfârșit cu această sumă foarte mare restaurarea galeriei de artă. 
Putem stabili o comisie, putem face ce vreți dumneavoastră. Raportul acelor 
specialiști a fost adus la cunoștință celor de la ADR SUD Muntenia, 
Ministerului Dezvoltarii, Bruxelului, pentru că știți că nu se obțin atât de ușor 
aceste fonduri, n-a existat niciun fel de contestare a sumei de către experți în 
faza inițială a acestui proiect. Aici ne aflăm într-un paradox, este un punct de 
vedere, vi-l respect, putem să facem orice comparație, dar avem vreo pârghie 
necesară? Bun, avem pârghia să renunțăm la acest proiect. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Sau să facem încă o expertiză, că 
de fapt fără expertiză nu se poate.  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Expertiza o facem pe banii noștri și 
mie mi se pare total anormal să comparăm mere cu pere, nu știu ce s-a întâmplat 
la Govora, poate că lucrările au fost de mult mai mică anvergură  sau intervenția 
constructorului a fost una de altă natură. Aici vorbim de cu totul altceva, de 
fonduri europene, nu cred ca-și permite cineva să-si evalueze o asemenea lucrare 
în condițiile în care așa cum zicea și domnul Președinte sunt verificate și mega 
paraverificate toate chestiunile acestea. Faptul că comparăm cu nu știu ce 
intervenție de la Sighetul-Marmației, Govora Vâlcea, nu este relevant nici măcar 
la mp, dați-mi voie să-mi exprim punctul acesta de vedere. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, în 
urmă cu vreo 5 -6 ani împreună cu răposatul Augustin Lucici am vizitat galeria, 
ea necesită urgent intervenție, acest proiect trebuie dus la finalizare. În altă 
ordine de idei eu întreb, nu a avut loc o licitație între mai multe firme de 
proiectare?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Răspunsul este da. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Trebuie să ne spuneți clar 
care a venit cu prețul cel mai mic. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnue Postelnicescu, dumneavoastră ați făcut 
parte din vechiul consiliu județean ați luat la cunoștință de proiectul de hotărâre 
privind accesarea de fonduri europene, de corecțiile făcute  de către specialiștii 
ADR SUD Muntenia, Ministerul Fondurilor Europene și așa mai departe, vă 
putem sta la dispoziție să vedeți. Eu chiar nu sunt în măsura să spun, la ora 
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aceasta avem o problemă cu firma care a câștigat licitația de execuție a lucrărilor 
de reabilitare, restaurarea galeriei de artă Schweitzer-Cumpăna a fost o asociere 
de firme la partea aceea, o firmă din altă țară, membră marcantă a uniunii 
europene, care ne ține pe loc deși noi suntem disponibili pentru a da ordinul de 
începere a lucrărilor și vă invit la discuție să vă spun că mi se pare și sperăm să 
meargă la bun sfârșit lucrurile acestea. Știți foarte bine că dacă până în 2023 nu 
ducem la bun sfârșit această lucrare cu bani mulți, vă spun că nu vine nimeni să 
o facă. Au venit, au analizat, exact cum spuneți dumneavoastră și eu am fost de 
nenumărate ori acolo, dacă nu intervenim de urgență, s-ar putea să nu mai avem 
ce reabilita. Vă mulțumesc foarte mult. Abțineri? Domnul Grecu, am înțeles că 
vă abțineți, dl Ivan, vă abțineți? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Da. 

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Da. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă? Vă mulțumesc.Proiectul de 
hotărâre a trecut.  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 30 de voturi ,,pentru” și 2 
voturi,,abținere” (domnii consilieri județeni Dumitru Grecu și Marius-
Bogdan Ivan) .  

   S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 
 

- XXIX - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi –  Raport privind copiii 
părăsiți în unitățile sanitare din raza administrativ-teritorială a județului Argeș, 
pe semestrul II 2020.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

   Avem 4 rapoarte, sper că dumneavoastră ați luat la cunoștință de ele.  
   S-a luat la cunoștință. 

- XXX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi –  Raport privind copiii părăsiți 
în unitățile sanitare din raza administrativ-teritorială a județului Argeș, pe anul 
2020. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       S-a luat la cunoștință. 
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- XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi –  Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe semestrul II 2020.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

     S-a luat la cunoștință. 

 

- XXXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi –  Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe anul 2020.    - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      S-a luat la cunoștință. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Stimați colegi, vă mulțumesc foarte mult pentru 
colaborare, vă așteptăm de fiecare dată la consiliul județean și împreună cu 
personalul consiliului județean, vă stau la dispoziție cu orice document doriți 
dumneavoastră să analizați, pentru că suntem deschiși colaborării. Așa cum am 
mai spus, vrem să facem lucrurile într-o bună ordine. Vă mulțumesc mult. O zi 
bună. 

Dl consilier județean Cosmin Ghiță – Domnule Președinte, mai am eu o 
intervenție, dacă se poate, este posibil ca pe ordinea de zi în cadrul fiecărei 
ședințe, cel puțin a celei ordinare, să existe un punct ca ,,Diverse” , unde să 
putem să aducem la cunoștință diverse probleme ale județului Argeș ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Rubrica aceasta, ,,Diverse”, a fost scoasă din 
calendarul activităților consiliului județean, dar putem avea discuții pe tema 
aceasta când doriți dumneavoastră, punctual și dacă doriți, pentru a vă răspunde 
în timp real, ne puteți anunța din timp că doriți să aflați despre chestiunea 
respectivă. 

Dl consilier județean Cosmin Ghiță – În regulă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. 
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Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Dacă îmi permiteți și mie o ultimă 
intervenție, mi-aș dori foarte mult să ne întâlnim și față în față, în ședinte pe 
viitor, adică  prima întâlnire să o avem în sală. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Luăm în calcul și varianta aceasta, ține de măsurile 
pe care le luăm, ne gândim să luăm în calcul ca în luna februarie să ne intalnim 
față în față. Facem o listă pentru cei care doresc vaccinarea și după ce ne 
vaccinăm și stam bine cu anticorpii, ne vom vedea. Vă mulțumesc. O zi plăcută. 

 

 Şedinţa s-a încheiat la ora 12.00.   

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


